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Πρακτικά της Βουλής των Αντιπροσώπων 

IA΄ ΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΠΕΡΙΟΔΟΣ - ΕΚΤΑΚΤΗ ΣΥΝΟΔΟΣ 

Συνεδρίαση 24ης Ιουνίου 2021 

Ώρα έναρξης: 4.16 μ.μ. 

Αρ. 3 

 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

(ΖΑΧΑΡΙΑΣ ΚΟΥΛΙΑΣ) 

 Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, 

 Κηρύσσω την έναρξη της σημερινής συνεδρίας της Βουλής.  Παρακαλώ τον γραμματέα να διαπιστώσει αν 
υπάρχει απαρτία. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

(ΝΙΚΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΥ) 

 Υπάρχει απαρτία, έντιμε κύριε Πρόεδρε. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

 Παρακαλώ τον γραμματέα να ενημερώσει το σώμα για τις διεθνείς δραστηριότητες της Βουλής, αν υπάρχουν. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Την 21η Ιουνίου η Πρόεδρος της Βουλής των Αντιπροσώπων κ. Αννίτα Δημητρίου, υπό την ιδιότητά της ως 
πρέσβειρας του Δικτύου Γυναικών Πολιτικών Ηγετών (WPL) εκ μέρους της Βουλής των Αντιπροσώπων, συμμετείχε 
με οπτικογραφημένο μήνυμά της σε διαδικτυακή διάσκεψη του δικτύου με θέμα «Οικοδόμηση του μέλλοντος.  Oι 
γυναίκες πολιτικοί ηγέτες καθορίζουν τη νέα κανονικότητα».  Στο μήνυμά της η κ. Δημητρίου σημείωσε τη σημαντική 
πρόοδο της Κύπρου όσον αφορά στην ενίσχυση της νομοθεσίας για την καταπολέμηση της έμφυλης βίας, της 
παρενόχλησης, της παρενοχλητικής παρακολούθησης και του σεξισμού.  Υπογράμμισε δε την ανάγκη επιτάχυνσης 
της υλοποίησης του Στρατηγικού Σχεδίου Δράσης για την Ισότητα των Φύλων για την αντιμετώπιση σημαντικών 
προκλήσεων, όπως το συνταξιοδοτικό και μισθολογικό χάσμα μεταξύ των φύλων, η ισότιμη κατανομή της μη 
αμειβόμενης εργασίας μέσω της δημιουργίας επαρκών δομών φροντίδας παιδιών και ο διαχωρισμός των φύλων 
στην εκπαίδευση, στην κατάρτιση και στην απασχόληση. 

 Στις 3 και 4 Ιουνίου οι κ. Στέφανος Στεφάνου και Χαράλαμπος Θεοπέμπτου συμμετείχαν στις εργασίες της 
15ης Συνόδου της ολομέλειας της Κοινοβουλευτικής Συνέλευσης της Μεσογείου.  Σε παρέμβασή του σε συζήτηση για 
τον οικονομικό αντίκτυπο της πανδημίας COVID-19 στα ευρωμεσογειακά κράτη και στα κράτη του Κόλπου ο κ. 
Στεφάνου επισήμανε ότι για πολλά από αυτά τα κράτη το πλήγμα της πανδημίας είναι ιδιαίτερα ισχυρό.  Τόνισε ότι 
απαιτείται έμπρακτη αλληλεγγύη προς τις φτωχότερες χώρες για την αντιμετώπιση των υγειονομικών και 
οικονομικών τους προβλημάτων, την οικοδόμηση αναγκαίων υποδομών και την πρόσβαση σε επαρκείς ποσότητες 
εμβολίων.  Υπογράμμισε δε ότι η βοήθεια προς τις χώρες αυτές πρέπει να είναι μακροπρόθεσμη χωρίς 
δυσβάσταχτους όρους και με ασφαλιστικές δικλίδες, ώστε οι παρεχόμενοι πόροι να μην τυγχάνουν κατάχρησης από 
τοπικά κατεστημένα και διαπλεκόμενα συμφέροντα. 

 Στις 14 και 15 Ιουνίου ο κ. Ηλίας Μυριάνθους συμμετείχε σε συνεδρίαση της Διεθνούς Γραμματείας της 
Διακοινοβουλευτικής Συνέλευσης της Ορθοδοξίας στο Βελιγράδι.  Σε συζήτηση για την προστασία της χριστιανικής 
πολιτιστικής κληρονομιάς ο κ. Μυριάνθους στηλίτευσε τη μετατροπή εκκλησιών στην κατεχόμενη Κύπρο σε τζαμιά.  
Επισημαίνοντας ότι η διατήρηση των ιερών χώρων λατρείας στην αρχική τους μορφή συντρέχει την αρμονική 
συνύπαρξη λαών και θρησκειών, ο κ. Μυριάνθους τόνισε την ανάγκη σεβασμού της θρησκευτικής ελευθερίας και της 
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ορθόδοξης κληρονομιάς. 

 Στις 15 Ιουνίου ο κ. Κυριάκος Χατζηγιάννης, πρόεδρος της Επιτροπής για τη Δημοκρατία, τα Ανθρώπινα 
Δικαιώματα και τα Ανθρωπιστικά Θέματα της Κοινοβουλευτικής Συνέλευσης του Οργανισμού για την Ασφάλεια και 
τη Συνεργασία στην Ευρώπη (ΚΣ ΟΑΣΕ), συμμετείχε σε διαδικτυακή συνάντηση της Επιτροπής του ΟΑΣΕ για την 
Ανθρώπινη Διάσταση με θέμα την ελευθερία ειρηνικής συνάθροισης.  Σε παρέμβασή του ο κ. Χατζηγιάννης 
υπογράμμισε ότι οποιοιδήποτε περιορισμοί επιβάλλονται από το κράτος προς τους πολίτες πρέπει να διασφαλίζουν 
πρώτα και πάνω από όλα τον σεβασμό των ανθρώπινων δικαιωμάτων και των θεμελιωδών ελευθεριών. 

 Στις 16 Ιουνίου ο κ. Χατζηγιάννης συμμετείχε στο 21ο Συνέδριο της Συμμαχίας για την Καταπολέμηση της 
Εμπορίας Προσώπων, που διοργάνωσε το Γραφείο του Ειδικού Αντιπροσώπου και Συντονιστή του ΟΑΣΕ για την 
καταπολέμηση της εμπορίας ανθρώπων.  Ο κ. Χατζηγιάννης σημείωσε την υιοθέτηση από τη Βουλή των 
Αντιπροσώπων νομοθεσίας για την ποινικοποίηση της αγοράς σεξουαλικών υπηρεσιών από θύματα εμπορίας, 
καθώς και τα μέτρα που λαμβάνει η Κύπρος για την προστασία των θυμάτων. 

 Επίσης, στις 18 Ιουνίου ο κ. Χατζηγιάννης συμμετείχε σε διαδικτυακή συζήτηση που διοργάνωσε η Βουλή των 
Λόρδων με θέμα «70ή επέτειος της Σύμβασης για τους Πρόσφυγες του 1951-Ευρωπαϊκή αλληλεγγύη και 
προστασία».  Σε συζήτηση για τη διαχείριση της μετανάστευσης και την εθελοντική μετεγκατάσταση προσφύγων 
στην ΕΕ ο κ. Χατζηγιάννης ανέφερε ότι συνεχίζονται οι αφίξεις μεγάλων αριθμών αιτητών ασύλου στην Κύπρο, οι 
περισσότεροι από τους οποίους διοχετεύονται από την Τουρκία μέσω των κατεχομένων.  Απηύθυνε δε ερώτηση σε 
εκπρόσωπο της Ευρωπαϊκής Επιτροπής όσον αφορά στις προοπτικές επίτευξης συναίνεσης σε επίπεδο ΕΕ για την 
υποχρεωτική κατανομή των βαρών μεταξύ των κρατών μελών της ΕΕ. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

 Παρακαλώ όπως προχωρήσουμε τώρα στην ανακοίνωση της σύνθεσης των κοινοβουλευτικών επιτροπών.  
Η Επιτροπή Επιλογής έχει καταρτίσει τις κοινοβουλευτικές επιτροπές και σε λίγο θα τις διαβάσει ο γραμματέας.  Να 
ενημερώσω το σώμα ότι η Επιτροπή Επιλογής έχει καταρτιστεί δυνάμει του άρθρου 73 του Συντάγματος με τη 
συναίνεση και τη συνεργασία όλων των πλευρών.  Η εν λόγω επιτροπή κατέληξε στο αποτέλεσμα το οποίο έχει 
ενώπιόν του ο γραμματέας της Βουλής. 

 Κύριε γραμματέα, παρακαλώ όπως αναγνώσεις τις επιτροπές. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

Κοινοβουλευτική Επιτροπή Εξωτερικών και Ευρωπαϊκών Υποθέσεων 

Χάρης Γεωργιάδης, πρόεδρος ΔΗΣΥ 

Μάριος Μαυρίδης, αναπληρωτής πρόεδρος » 

Νίκος Τορναρίτης  » 

Γιώργος Λουκαΐδης ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις 

Άριστος Δαμιανού » 

Γιώργος Κουκουμάς  » 

Χριστιάνα Ερωτοκρίτου ΔΗΚΟ 

Χρύσης Παντελίδης » 

Χρίστος Χρίστου  ΕΛΑΜ 

Κωστής Ευσταθίου  ΚΣ ΕΔΕΚ 

Μάριος Καρογιάν  ΔΗΠΑ 

Κοινοβουλευτική Επιτροπή Οικονομικών και Προϋπολογισμού 

Χριστιάνα Ερωτοκρίτου, πρόεδρος ΔΗΚΟ 

Χρύσης Παντελίδης, αναπληρωτής πρόεδρος  » 

Χάρης Γεωργιάδης ΔΗΣΥ 

Ονούφριος Κουλλά » 

Σάβια Ορφανίδου  » 
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Στέφανος Στεφάνου ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις 

Άριστος Δαμιανού » 

Χρίστος Χριστοφίδης  » 

Σωτήρης Ιωάννου  ΕΛΑΜ 

Ηλίας Μυριάνθους  ΚΣ ΕΔΕΚ 

Αλέκος Τρυφωνίδης*  ΔΗΠΑ 

Σταύρος Παπαδούρης*  Κίνημα Οικολόγων-Συνεργασία Πολιτών 

* Για τα πρώτα δυόμισι χρόνια μέλος της επιτροπής θα είναι ο κ. Αλέκος Τρυφωνίδης της ΔΗΠΑ και για τα 
επόμενα δυόμισι χρόνια ο κ. Σταύρος Παπαδούρης του Κινήματος Οικολόγων-Συνεργασία Πολιτών. 

Κοινοβουλευτική Επιτροπή Εσωτερικών 

Άριστος Δαμιανού, πρόεδρος ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις 

Μαρίνα Νικολάου, αναπληρώτρια πρόεδρος » 

Βαλεντίνος Φακοντής  » 

Νίκος Σύκας ΔΗΣΥ 

Κυριάκος Χατζηγιάννης » 

Νίκος Γεωργίου » 

Πανίκος Λεωνίδου ΔΗΚΟ 

Χρίστος Σενέκης  » 

Κωστής Ευσταθίου  ΚΣ ΕΔΕΚ 

Μαρίνος Μουσιούττας  ΔΗΠΑ 

Αλεξάνδρα Ατταλίδου  Κίνημα Οικολόγων-Συνεργασία Πολιτών 

Κοινοβουλευτική Επιτροπή Άμυνας 

Μαρίνος Σιζόπουλος, πρόεδρος  ΚΣ ΕΔΕΚ 

Γιώργος Κάρουλλας, αναπληρωτής πρόεδρος, ΔΗΣΥ 

Χάρης Γεωργιάδης » 

Ευθύμιος Δίπλαρος  » 

Κώστας Κώστα ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις 

Γιαννάκης Γαβριήλ » 

Βαλεντίνος Φακοντής  » 

Ζαχαρίας Κουλίας ΔΗΚΟ 

Παύλος Μυλωνάς  » 

Χρίστος Χρίστου  ΕΛΑΜ 

Αλέκος Τρυφωνίδης  ΔΗΠΑ 

Κοινοβουλευτική Επιτροπή Παιδείας και Πολιτισμού 

Παύλος Μυλωνάς, πρόεδρος ΔΗΚΟ 

Χρύσανθος Σαββίδης, αναπληρωτής πρόεδρος  » 

Γιώργος Κάρουλλας ΔΗΣΥ 

Μάριος Μαυρίδης » 
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Πρόδρομος Αλαμπρίτης » 

Χρίστος Χριστοφίδης ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις 

Αντρέας Καυκαλιάς » 

Χρίστος Χριστόφιας » 

Ανδρέας Θεμιστοκλέους ΕΛΑΜ 

Ανδρέας Αποστόλου ΚΣ ΕΔΕΚ 

Αλέκος Τρυφωνίδης ΔΗΠΑ 

Αντιπρόσωποι θρησκευτικών ομάδων 

Μούσας Γιαννάκης 

Μαχτεσιάν Βαρτκές 

Μαντοβάνη Αντωνέλλα 

Μαρωνιτών 

Αρμενίων 

Λατίνων 

Κοινοβουλευτική Επιτροπή Μεταφορών, Επικοινωνιών και Έργων 

Μαρίνος Μουσιούττας, πρόεδρος ΔΗΠΑ 

Κώστας Κώστα, αναπληρωτής πρόεδρος ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις 

Φωτεινή Τσιρίδου ΔΗΣΥ 

Δημήτρης Δημητρίου » 

Πρόδρομος Αλαμπρίτης » 

Γιαννάκης Γαβριήλ ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις 

Βαλεντίνος Φακοντής » 

Χρίστος Ορφανίδης ΔΗΚΟ 

Χρύσανθος Σαββίδης  » 

Ηλίας Μυριάνθους ΚΣ ΕΔΕΚ 

Σταύρος Παπαδούρης  Κίνημα Οικολόγων-Συνεργασία Πολιτών 

Κοινοβουλευτική Επιτροπή Ενέργειας, Εμπορίου, Βιομηχανίας και Τουρισμού 

Κυριάκος Χατζηγιάννης, πρόεδρος ΔΗΣΥ 

Ονούφριος Κουλλά, αναπληρωτής πρόεδρος » 

Νίκος Σύκας » 

Κώστας Κώστα ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις 

Γιαννάκης Γαβριήλ » 

Ανδρέας Πασιουρτίδης » 

Πανίκος Λεωνίδου ΔΗΚΟ 

Χρύσης Παντελίδης » 

Ηλίας Μυριάνθους ΚΣ ΕΔΕΚ 

Μιχάλης Γιακουμή ΔΗΠΑ 

Σταύρος Παπαδούρης Κίνημα Οικολόγων-Συνεργασία Πολιτών 

Κοινοβουλευτική Επιτροπή Γεωργίας και Φυσικών Πόρων 

Γιαννάκης Γαβριήλ, πρόεδρος ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις 

Αντρέας Καυκαλιάς, αναπληρωτής πρόεδρος » 
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Βαλεντίνος Φακοντής » 

Χαράλαμπος Πάζαρος ΔΗΣΥ 

Κυριάκος Χατζηγιάννης » 

Νίκος Σύκας » 

Χρίστος Ορφανίδης ΔΗΚΟ 

Χρίστος Σενέκης » 

Λίνος Παπαγιάννης ΕΛΑΜ 

Ηλίας Μυριάνθους ΚΣ ΕΔΕΚ 

Χαράλαμπος Θεοπέμπτου Κίνημα Οικολόγων-Συνεργασία Πολιτών 

Κοινοβουλευτική Επιτροπή Εργασίας, Πρόνοιας και Κοινωνικών Ασφαλίσεων 

Αντρέας Καυκαλιάς, πρόεδρος ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις 

Χρίστος Χριστόφιας, αναπληρωτής πρόεδρος » 

Γιώργος Κουκουμάς » 

Ονούφριος Κουλλά ΔΗΣΥ 

Δημήτρης Δημητρίου » 

Φωτεινή Τσιρίδου » 

Πανίκος Λεωνίδου ΔΗΚΟ 

Χρίστος Σενέκης » 

Σωτήρης Ιωάννου ΕΛΑΜ 

Ανδρέας Αποστόλου ΚΣ ΕΔΕΚ 

Μαρίνος Μουσιούττας ΔΗΠΑ 

Κοινοβουλευτική Επιτροπή Νομικών 

Νίκος Τορναρίτης, πρόεδρος ΔΗΣΥ 

Φωτεινή Τσιρίδου, αναπληρώτρια πρόεδρος » 

Νίκος Γεωργίου » 

Άριστος Δαμιανού ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις 

Ανδρέας Πασιουρτίδης » 

Γιώργος Κουκουμάς » 

Χριστιάνα Ερωτοκρίτου ΔΗΚΟ 

Πανίκος Λεωνίδου » 

Σωτήρης Ιωάννου ΕΛΑΜ 

Κωστής Ευσταθίου ΚΣ ΕΔΕΚ 

Χαράλαμπος Θεοπέμπτου Κίνημα Οικολόγων-Συνεργασία Πολιτών 

Κοινοβουλευτική Επιτροπή Υγείας 

Ευθύμιος Δίπλαρος, πρόεδρος ΔΗΣΥ 

Σάβια Ορφανίδου, αναπληρώτρια πρόεδρος » 

Χαράλαμπος Πάζαρος » 

Νίκος Κέττηρος ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις 
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Μαρίνα Νικολάου » 

Χρίστος Χριστόφιας » 

Πανίκος Λεωνίδου ΔΗΚΟ 

Χρύσανθος Σαββίδης  » 

Χρίστος Χρίστου ΕΛΑΜ 

Μαρίνος Σιζόπουλος ΚΣ ΕΔΕΚ 

Μιχάλης Γιακουμή ΔΗΠΑ 

Κοινοβουλευτική Επιτροπή Παρακολουθήσεως Σχεδίων Αναπτύξεως και Ελέγχου Δημόσιων Δαπανών 

Ζαχαρίας Κουλίας, πρόεδρος ΔΗΚΟ 

Χρύσης Παντελίδης, αναπληρωτής πρόεδρος » 

Σάβια Ορφανίδου ΔΗΣΥ 

Ονούφριος Κουλλά  » 

Ρίτα Θεοδώρου Σούπερμαν » 

Ειρήνη Χαραλαμπίδου ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις 

Ανδρέας Πασιουρτίδης » 

Χρίστος Χριστοφίδης » 

Αλεξάνδρα Ατταλίδου Κίνημα Οικολόγων-Συνεργασία Πολιτών 

Ανδρέας Αποστόλου ΚΣ ΕΔΕΚ 

Αλέκος Τρυφωνίδης ΔΗΠΑ 

Κοινοβουλευτική Επιτροπή Προσφύγων-Εγκλωβισμένων-Αγνοουμένων-Παθόντων 

Νίκος Κέττηρος, πρόεδρος ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις 

Χρίστος Χριστοφίδης, αναπληρωτής πρόεδρος » 

Νίκος Γεωργίου ΔΗΣΥ 

Γιώργος Κάρουλλας » 

Ρίτα Θεοδώρου Σούπερμαν » 

Χρίστος Σενέκης ΔΗΚΟ 

Ζαχαρίας Κουλίας » 

Σωτήρης Ιωάννου ΕΛΑΜ 

Μιχάλης Γιακουμή ΔΗΠΑ 

Κωστής Ευσταθίου ΚΣ ΕΔΕΚ 

Κοινοβουλευτική Επιτροπή Περιβάλλοντος 

Χαράλαμπος Θεοπέμπτου, πρόεδρος Κίνημα Οικολόγων-Συνεργασία Πολιτών 

Νίκος Κέττηρος, αναπληρωτής πρόεδρος ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις 

Πρόδρομος Αλαμπρίτης ΔΗΣΥ 

Σάβια Ορφανίδου » 

Ρίτα Θεοδώρου Σούπερμαν » 

Στέφανος Στεφάνου ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις 

Μαρίνα Νικολάου » 
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Χρίστος Ορφανίδης ΔΗΚΟ 

Χρύσανθος Σαββίδης  » 

Λίνος Παπαγιάννης  ΕΛΑΜ 

Μιχάλης Γιακουμή ΔΗΠΑ 

ΓΙΩΡΓΟΣ ΛΟΥΚΑΪΔΗΣ: 

 Κύριε Πρόεδρε, για την επιτροπή Προσφύγων, αν μπορούν, να διαβαστούν ξανά οι βουλευτές του ΑΚΕΛ που 
συμμετέχουν στην επιτροπή, διότι νομίζω ότι δε διαβάστηκε ένας βουλευτής. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

 Ωραία, να το επαναλάβουμε. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Κοινοβουλευτική Επιτροπή Προσφύγων-Εγκλωβισμένων-Αγνοουμένων-Παθόντων: Νίκος Κέττηρος, 
πρόεδρος, Χρίστος Χριστοφίδης, αναπληρωτής πρόεδρος. 

(Μη ευκρινή σχόλια από τον κ. Γιώργο Λουκαΐδη) 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

 Ποιος είναι; 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

 Αυτά έχω ενώπιόν μου. 

ΓΙΩΡΓΟΣ ΛΟΥΚΑΪΔΗΣ: 

 Χρίστος Χριστόφιας.  Είναι εκ παραδρομής προφανώς, κύριε Πρόεδρε. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

 Για να ξέρετε, οι υπηρεσιακοί έκαναν ό,τι μπορούσαν, για να είναι έτοιμοι.  

ΓΙΩΡΓΟΣ ΛΟΥΚΑΪΔΗΣ: 

 Το γνωρίζω, κύριε Πρόεδρε. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

 Νομίζω είναι εκ παραδρομής, αλλά είναι μικρό το κακό.  Να σημειωθεί, κύριε γραμματέα. 

 Παρακάτω. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

Κοινοβουλευτική Επιτροπή Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων και Ίσων Ευκαιριών Μεταξύ Ανδρών και Γυναικών 

Ειρήνη Χαραλαμπίδου, πρόεδρος ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις 

Ανδρέας Πασιουρτίδης, αναπληρωτής πρόεδρος » 

Μαρίνα Νικολάου » 

Ρίτα Θεοδώρου Σούπερμαν ΔΗΣΥ 

Φωτεινή Τσιρίδου » 

Μάριος Μαυρίδης » 

Χριστιάνα Ερωτοκρίτου ΔΗΚΟ 

Παύλος Μυλωνάς » 

Αλεξάνδρα Ατταλίδου Κίνημα Οικολόγων-Συνεργασία Πολιτών 

ΓΙΩΡΓΟΣ ΛΟΥΚΑΪΔΗΣ: 
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 Κύριε Πρόεδρε, και εδώ υπάρχει λάθος.  Στην επιτροπή Ανθρωπίνων Δικαιωμάτων και Ίσων Ευκαιριών 
Μεταξύ Ανδρών και Γυναικών έχουμε τον Γιώργο τον Κουκουμά και όχι τον κ. Πασιουρτίδη. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

 Ωραία, αντικαθίσταται κατά την εισήγηση του κοινοβουλευτικού εκπροσώπου κ. Λουκαΐδη. 

ΕΙΡΗΝΗ ΧΑΡΑΛΑΜΠΙΔΟΥ: 

  Είπε τον κ. Πασιουρτίδη ως αναπληρωτή. 

ΓΙΩΡΓΟΣ ΛΟΥΚΑΪΔΗΣ: 

 Τον κ. Πασιουρτίδη είπε. 

ΑΝΔΡΕΑΣ ΠΑΣΙΟΥΡΤΙΔΗΣ: 

 Εγώ δεν είμαι καν μέλος, κύριε Πρόεδρε. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

 Για να ξέρετε, κύριοι συνάδελφοι, και να μη στενοχωριέστε, η Επιτροπή Επιλογής είναι αυτεξούσιο όργανο, 
οποιοδήποτε λάθος μπορεί να διορθωθεί από την επιτροπή αλλά, αν θέλετε να το διορθώσουμε τώρα, πολύ 
ευχαρίστως.  Πέστε μας τι θέλετε και ευχαρίστως θα το καταγράψουμε. 

ΓΙΩΡΓΟΣ ΛΟΥΚΑΪΔΗΣ: 

 Γιώργος Κουκουμάς.  Στην επιτροπή Ανθρωπίνων αντί του κ. Πασιουρτίδη είναι ο κ. Κουκουμάς. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

 Έγινε. 

 Κύριοι συνάδελφοι, θα μπορείτε μεταγενέστερα να το διευθετήσετε, δεν υπάρχει πρόβλημα. 

 Παρακαλώ, συνεχίστε. 

ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: 

Κοινοβουλευτική Επιτροπή Θεσμών, Αξιών και Επιτρόπου Διοικήσεως 

Δημήτρης Δημητρίου, πρόεδρος ΔΗΣΥ 

Γιώργος Κάρουλλας, αναπληρωτής πρόεδρος » 

Νίκος Γεωργίου » 

Ανδρέας Πασιουρτίδης ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις 

Ειρήνη Χαραλαμπίδου » 

Νίκος Κέττηρος » 

Παύλος Μυλωνάς ΔΗΚΟ 

Ζαχαρίας Κουλίας » 

Ανδρέας Θεμιστοκλέους ΕΛΑΜ 

Μαρίνος Μουσιούττας ΔΗΠΑ 

Αλεξάνδρα Ατταλίδου Κίνημα Οικολόγων-Συνεργασία Πολιτών 

Ad Hoc Κοινοβουλευτική Επιτροπή για τη Μελέτη του Δημογραφικού Προβλήματος 

Λίνος Παπαγιάννης, πρόεδρος ΕΛΑΜ 

Πρόδρομος Αλαμπρίτης, αναπληρωτής πρόεδρος ΔΗΣΥ 

Ευθύμιος Δίπλαρος  » 

Χαράλαμπος Πάζαρος » 

Παύλος Μυλωνάς ΔΗΚΟ 
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Ζαχαρίας Κουλίας » 

Μαρίνος Μουσιούττας ΔΗΠΑ 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

 Μάλιστα.  Αυτή είναι η σύνθεση των κοινοβουλευτικών επιτροπών, όπως κατέληξε το σώμα κατόπιν μεγάλης 
υπομονής και συνεννόησης. 

ΜΑΡΙΝΟΣ ΣΙΖΟΠΟΥΛΟΣ: 

 Κύριε Πρόεδρε… 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

 Ναι, παρακαλώ, με συγχωρείτε. 

ΜΑΡΙΝΟΣ ΣΙΖΟΠΟΥΛΟΣ: 

 Κύριε Πρόεδρε, από την πλευρά της ΕΔΕΚ έχουμε να υποβάλουμε μία ένσταση αναφορικά με τη σύνθεση της 
επιτροπής Άμυνας.  Θεωρούμε ότι δεν είναι πρέπον και ούτε είναι ηθικά δεοντολογικά ορθό να μετέχει μέλος το 
οποίο δεν υπηρέτησε τη θητεία του στην Εθνική Φρουρά.  Ως εκ τούτου, εγώ ζητώ από την Επιτροπή Επιλογής να 
κάνει δεύτερες σκέψεις και να κάνει αναθεώρηση της σύνθεσης της επιτροπής Άμυνας. 

 Ευχαριστώ. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

 Αντιλαμβάνομαι, κύριε Σιζόπουλε, αυτό το θέμα το μόνο αρμόδιο όργανο να το δει είναι η Επιτροπή Επιλογής 
ως εκ του συντάγματος, άρα, για όσα έχει πει ο συνάδελφος, θα επιληφθεί η εν λόγω επιτροπή.  Κατεγράφη το αίτημά 
σας. 

 Προχωρούμε παρακάτω. 

 Ο τελικός κατάλογος με τη σύνθεση των κοινοβουλευτικών επιτροπών θα σας σταλεί αύριο με ηλεκτρονικό 
ταχυδρομείο, πλην όμως οι υπηρεσιακοί είναι στη διάθεσή σας, αν κάποιος συνάδελφος θέλει να πάρει τον κατάλογο 
σήμερα εκτυπωμένο, πολύ ευχαρίστως θα μεριμνήσει ο κ. Διονύσης με τους υπηρεσιακούς συνάδελφούς του να τον 
τυπώσουν. 

 Προχωρούμε τώρα με την εκλογή των μελών της Ειδικής Κοινοβουλευτικής Επιτροπής Δεοντολογίας των 
Μελών της Βουλής των Αντιπροσώπων. 

ΝΙΚΟΛΑΣ ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: 

 Κύριε Πρόεδρε, θα παρακαλούσα, αν είναι δυνατό, να μας δοθεί και το πρόγραμμα των συνεδριάσεων των 
επιτροπών, γιατί μέχρι στιγμής δεν το έχουμε.  Πάμε με τα προηγούμενα προγράμματα που είχαμε, αλλά 
ενδεχομένως να υπάρχουν αλλαγές και αυτό ίσως να επηρεάσει και τη σύνθεση των επιτροπών, σε περίπτωση που 
υπάρχουν αλλαγές και… 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

 Συγγνώμη, για να καταλάβω, ποιο πρόγραμμα θέλετε; 

ΝΙΚΟΛΑΣ ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: 

 Το πρόγραμμα των συνεδριάσεων των επιτροπών. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

 Των ημερών εννοείτε; 

ΝΙΚΟΛΑΣ ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: 

 Μάλιστα.  Δεν έχουμε ακόμα πρόγραμμα. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

 Κύριε Νικόλα μου, είσαι έμπειρος κοινοβουλευτικός τώρα εσύ, τις ημέρες και ούτω καθεξής νομίζω κατά πάγια 
πολιτική είναι οι ίδιες οι επιτροπές…  Εννά ξεκινήσουν οι προέδροι με τα μέλη των επιτροπών να κάμουν 
διαβουλεύσεις και ευελπιστώ… 

ΝΙΚΟΛΑΣ ΠΑΠΑΔΟΠΟΥΛΟΣ: 
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 Μπορεί να υπάρχουν αλλαγές, κύριε Πρόεδρε. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

 Εντάξει.  Αντιλαμβάνεστε εν ολομελεία δεν μπορεί να γίνει αυτό το πράγμα.  Η Επιτροπή Επιλογής μπορεί να 
το επιληφθεί, αλλά πρέπει να γίνει συνεννόηση με όλες τις πολιτικές δυνάμεις, για να καταλήξουμε στο ημερολόγιο 
πρόγραμμα, για να είναι όσο το δυνατό λειτουργικό και αποτελεσματικό.  Αλλά, αν θέλετε, πολύ ευχαρίστως είμαι 
στη διάθεσή σας να ξεκινήσουμε εν ολομελεία να το κανονίσουμε, αλλά θα πάρει ώρες. 

 Λοιπόν, τούτου λεχθέντος όμως, αντιλαμβάνεστε ότι δεν μπορεί να γίνει πρακτικώς.  Παρά το ότι τραβά η 
όρεξή μου να το κάνουμε, πολύ ευχαρίστως δηλαδή, αν θέλετε, αλλά θα πάμε μακράν. 

ΓΙΩΡΓΟΣ ΚΑΡΟΥΛΛΑΣ: 

 Εν ολομελεία. 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

 Εν ολομελεία.  Μπράβο, κύριε Κάρουλλα. 

 Της επιτροπής Δεοντολογίας προεδρεύει ο Πρόεδρος του σώματος ως ex officio πρόεδρος.  Ως μέλη 
προτείνονται οι ακόλουθοι:  Νίκος Τορναρίτης και Ονούφριος Κουλλά, της κοινοβουλευτικής ομάδας του 
Δημοκρατικού Συναγερμού, Γιώργος Λουκαΐδης και Άριστος Δαμιανού, της κοινοβουλευτικής ομάδας ΑΚΕΛ-
Αριστερά-Νέες Δυνάμεις και Νικόλας Παπαδόπουλος και Πανίκος Λεωνίδου, της κοινοβουλευτικής ομάδας του 
ΔΗΚΟ. 

 Υπάρχει οποιαδήποτε ένσταση σε σχέση με την προτεινόμενη σύνθεση της επιτροπής Δεοντολογίας; 

 Εφόσον δεν υπάρχει ένσταση, η σύνθεση της επιτροπής εγκρίνεται. 

 Προχωρούμε στα θέματα της ημερήσιας διάταξης. 

 Κεφάλαιο Πρώτο, νομοθετική εργασία, δεν υπάρχει. 

 Κεφάλαιο Δεύτερο, κατάθεση νομοσχεδίων και εγγράφων, δεν υπάρχει. 

 Κεφάλαιο Τρίτο:  Ερωτήσεις και απαντήσεις.  Αυτές έχουν ήδη δοθεί γραπτώς. 

(Οι ερωτήσεις των βουλευτών) 

Ερώτηση με αρ. 23.06.011.05.01.001, ημερομηνίας 10 Ιουνίου 2021, του βουλευτή εκλογικής περιφέρειας 
Λάρνακας κ. Χρίστου Ορφανίδη 

  «Ο Πρόεδρος της Κυπριακής Δημοκρατίας σε συνάντησή του με τον δήμαρχο Αθηένου κ. Καρεκλά στις 30 
Μαρτίου είχε ενημερωθεί για το θέμα της λειτουργίας του κέντρου υγείας στην Αθηένου.  Όπως αναφέρθηκε, λόγω 
της γεωγραφικής θέσης της Αθηένου, το υπό αναφορά κέντρο θα στεγάσει γιατρούς διάφορων ειδικοτήτων για 
γρήγορη και αποτελεσματική παροχή υπηρεσιών. 

 Παρακαλείται ο αρμόδιος υπουργός όπως ενημερώσει τη Βουλή των Αντιπροσώπων για τους σχεδιασμούς ή 
άλλους προγραμματισμούς που αφορούν το εν λόγω έργο.» 

(Οι απαντήσεις των αρμόδιων υπουργών) 

(Έχει διατηρηθεί η ορθογραφία και η σύνταξη των αποστολέων.) 

Απάντηση ημερομηνίας 11 Μαΐου 2021 του Υπουργού Παιδείας, Πολιτισμού, Αθλητισμού και Νεολαίας κ. 
Πρόδρομου Προδρόμου στην ερώτηση με αρ. 23.06.011.05.104, ημερομηνίας 2 Νοεμβρίου 2020, του 

βουλευτή εκλογικής περιφέρειας Αμμοχώστου κ. Νίκου Κέττηρου 

 «Αναφέρομαι στην πιο πάνω ερώτηση και σας πληροφορώ ότι όσον αφορά στη Διεύθυνση Δημοτικής 
Εκπαίδευσης, στο πλαίσιο της αποκέντρωσης και της αυτονομίας των σχολικών μονάδων, το κάθε σχολείο είναι 
ελεύθερο να επιλέξει τις επισκέψεις που θεωρεί κάθε φορά ότι εξυπηρετούν τους στόχους που θέτει η σχολική 
μονάδα. 

2. Στους περί Λειτουργίας των Δημόσιων Σχολείων Δημοτικής Εκπαίδευσης Κανονισμούς του 2008 έως 2020, 
(Κ.Δ.Π. 225/2008) αναφέρεται ότι: 

 - “Οι εκδρομές και οι επισκέψεις οργανώνονται από το σχολείο και βρίσκονται κάτω από την ευθύνη του 
διευθυντή.” (Καν. 29(3)). 
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 - “Κατά τη διάρκεια του σχολικού έτους γίνονται όσο το δυνατό περισσότερες επισκέψεις.” (Καν. 29(6)). 

 - “Κάθε σχολείο καταρτίζει τριμηνιαίο πρόγραμμα επισκέψεων και εκδρομών για όλες τις τάξεις.” (Καν. 
29(7)). 

 - “Ο διευθυντής ως υπεύθυνος της επίσκεψης/εκδρομής μεριμνά για την επιλογή του χώρου 
επισκέψεων/εκδρομών, λαμβάνοντας υπόψη τη σωματική αντοχή των παιδιών σε σχέση με την 
απόσταση.” (Καν. 29(8)(α)). 

 Ως εκ τούτου, επαφίεται στο κάθε σχολείο να επιλέξει τους χώρους που θα επισκεφθούν οι μαθητές/μαθήτριες 
και γι' αυτόν τον λόγο η Διεύθυνση Δημοτικής Εκπαίδευσης δεν τηρεί στοιχεία για τους αριθμούς επισκέψεων των 
μαθητών/ριών ανά αρχαιολογικό χώρο και μουσείο. 

3. To Υ.Π.Π.Α.Ν. παραμένει στη διάθεσή σας για οποιαδήποτε επιπρόσθετη πληροφορία ή διευκρίνιση.» 

Απάντηση ημερομηνίας 16 Ιουνίου 2021 του Υπουργού Υγείας κ. Κωνσταντίνου Ιωάννου στην ερώτηση με 
αρ. 23.06.011.05.127, ημερομηνίας 16 Νοεμβρίου 2020, της βουλευτού εκλογικής περιφέρειας Λευκωσίας κ. 

Σάβιας Ορφανίδου 

 «Η απάντηση από τον αρμόδιο Οργανισμό, δηλαδή τον Οργανισμό Ασφάλισης Υγείας, είναι η ακόλουθη: 

2. Στο ΓεΣΥ έχουν ενταχθεί από την 1η Δεκεμβρίου 2020, οι εξωνοσοκομειακές υπηρεσίες των Άλλων 
Επαγγελματιών Υγείας (ΑΕΥ), καθώς και των Νοσηλευτών.  Οι υπηρεσίες των ΑΕΥ περιλαμβάνουν υπηρεσίες 
φυσιοθεραπευτών, εργοθεραπευτών, λογοπαθολόγων, κλινικών ψυχολόγων και κλινικών διαιτολόγων και 
παρέχονται μετά από παραπομπή από προσωπικό ή ειδικό ιατρό και βάσει συγκεκριμένων διαγνώσεων.  Κατόπιν 
διαβούλευσης με τους αρμόδιους συνδέσμους, ο ΟΑΥ έχει καταρτίσει τους πίνακες διαγνώσεων ανά επάγγελμα –
ξεχωριστούς για παιδιά/εφήβους και ενήλικες– καθώς και το μέγιστο αριθμό συνεδριών που καλύπτει το Σύστημα 
ανά διάγνωση, και ανά δικαιούχο, ανά έτος.  Οι εν λόγω πληροφορίες είναι αναρτημένες στην ιστοσελίδα του ΓεΣΥ 
και έχουν αποσταλεί στους ιατρούς και στους σχετικούς συνδέσμους των επαγγελματιών υγείας στην ηλεκτρονική 
διεύθυνση που φαίνεται πιο κάτω. 

(https://www.gesy.org.cy/sites/Sites?d=Desktop&locale=el_GR&lookuphost=/elgr/&lookuppage=hionurses-
midwives-alliedhealthprofessionalsservices) 

3. Στους πίνακες διαγνώσεων δεν ξεχωρίζουν αυτές που αφορούν σπάνιες γενετικές παθήσεις, αλλά οι ιατροί 
έχουν τη δυνατότητα να παραπέμπουν τους εν λόγω ασθενείς σε υπηρεσίες ΑΕΥ επιλέγοντας συγκεκριμένη 
διάγνωση ή συνδυασμό διαγνώσεων από τους πίνακες διαγνώσεων που αναφέρονται πιο πάνω, έτσι ώστε οι 
δικαιούχοι να δύνανται να λάβουν τις σχετικές υπηρεσίες. 

4. Οι σπάνιες παθήσεις δεν περιλαμβάνονται ως ξεχωριστές διαγνώσεις στο σύστημα κωδικοποίησης 
διαγνώσεων ICD-10, που χρησιμοποιείται από τους παροχείς στο ΓεΣΥ, κι έτσι ο Οργανισμός Ασφάλισης Υγείας δεν 
διαθέτει στοιχεία αναφορικά με τον αριθμό τους. 

5.   Εάν για οποιοδήποτε λόγο κρίνετε ότι οι ως άνω απαντήσεις δεν είναι επαρκείς ή χρήζουν περαιτέρω 
διευκρινήσεων, παραμένω στη διάθεσή σας.» 

Απάντηση ημερομηνίας 27 Απριλίου 2021 του Υπουργού Γεωργίας, Αγροτικής Ανάπτυξης και 
Περιβάλλοντος κ. Κώστα Καδή στην ερώτηση με αρ. 23.06.011.05.137, ημερομηνίας 23 Νοεμβρίου 2020, 

του βουλευτή εκλογικής περιφέρειας Αμμοχώστου κ. Γιαννάκη Γαβριήλ 

 «Αναφέρομαι στην πιο πάνω ερώτηση και σας πληροφορώ τα ακόλουθα: 

(α) Το Τμήμα Αναπτύξεως Υδάτων (ΤΑΥ) του Υπουργείου Γεωργίας, Αγροτικής Ανάπτυξης και Περιβάλλοντος 
παρακολουθεί στενά το θέμα της συμπεριφοράς του αφαλατωμένου νερού που διοχετεύεται στην επαρχία 
Αμμοχώστου, σε σχέση με τη διαβρωτικότητα, το οποίο προέρχεται κυρίως, από τη Μονάδα Αφαλάτωσης της 
Δεκέλειας. 

(β) Κατά τους ελέγχους που διενεργούνται τόσο από το ΤΑΥ όσο και από το Γενικό Χημείο του Κράτους στο 
πλαίσιο της παρακολούθησης της ποιότητας του πόσιμου νερού από τις Υγειονομικές Υπηρεσίες, επιβεβαιώνεται ότι 
το νερό που προμηθεύεται στην επαρχία Αμμοχώστου από τη Μονάδα Αφαλάτωσης Δεκέλειας ικανοποιεί τις 
πρόνοιες των περί της Ποιότητας του Νερού Ανθρώπινης Κατανάλωσης (Παρακολούθηση και Έλεγχος) Νόμων του 
2001 έως 2018.  Αυτό τονίστηκε και από τους εκπροσώπους τόσο του Γενικού Χημείου του Κράτους όσο και των 
Υγειονομικών Υπηρεσιών στη συνεδρία της Κοινοβουλευτικής Επιτροπής Γεωργίας και Φυσικών Πόρων στις 3 
Νοεμβρίου 2020 στην οποία συζητήθηκε το θέμα. 

https://www/
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(γ) Το γεγονός ότι το νερό που παράγεται από τη Μονάδα Αφαλάτωσης της Δεκέλειας επιδέχεται βελτίωσης σε 
ορισμένες παραμέτρους, δε σημαίνει ότι αυτό είναι ακατάλληλο για ανθρώπινη κατανάλωση ή αποτελεί αιτιολογικό 
παράγοντα για την πρόκληση οποιωνδήποτε ζημιών.  Δεν είναι βέβαιο και ούτε μπορεί να αποδειχτεί ότι οι 
αναφερόμενες ζημιές στις εγκαταστάσεις οφείλονται αποκλειστικά στο αφαλατωμένο νερό και όχι σε άλλους 
παράγοντες, όπως για παράδειγμα στις συνθήκες διανομής και φύλαξης του νερού, ή ακόμα και στην ποιότητα των 
υλικών των εγκαταστάσεων. 

(δ) Τονίζεται ότι μέλημα και στόχος του ΤΑΥ είναι η παροχή καλής ποιότητας νερού σε όλους τους πολίτες της 
Κυπριακής Δημοκρατίας.  Στο πλαίσιο αυτό και χωρίς ωστόσο να υπονοείται ότι το νερό που παρέχεται στην επαρχία 
Αμμοχώστου είναι μειωμένης ή ακατάλληλης ποιότητας, το Τμήμα έχει ήδη προχωρήσει σε συγκεκριμένες ενέργειες 
για εφαρμογή μέτρων βελτίωσης της ποιότητας του αφαλατωμένου νερού σε σχέση με τη διαβρωτικότητα. 

(ε) Σημειώνεται παράλληλα ότι με την ολοκλήρωση των προγραμματισμένων έργων του αγωγού Δεκέλειας - 
Κοκκινόκρεμμου, καθώς και της αναβάθμισης του Διυλιστηρίου Χοιροκοιτίας, θα παρέχεται η δυνατότητα προμήθειας 
πρόσμικτου αφαλατωμένου και διυλισμένου νερού στην περιοχή Αμμοχώστου, όπως ήδη γίνεται και σε άλλες 
περιοχές, βελτιώνοντας ακόμη περισσότερο την ποιότητα του νερού σε σχέση με τη διαβρωτικότητα. 

2. Στη βάση των πιο πάνω, δεν μπορεί να δικαιολογηθεί η εφαρμογή οποιουδήποτε σχεδίου επιδότησης για την 
αντικατάσταση των υφιστάμενων εγκαταστάσεων στην περιοχή Αμμοχώστου. 

3. Παραμένουμε στη διάθεσή σας για τυχόν διευκρινίσεις ή πρόσθετες πληροφορίες επί των πιο πάνω.» 

Απάντηση ημερομηνίας 19 Μαΐου 2021 του Υπουργού Γεωργίας, Αγροτικής Ανάπτυξης και Περιβάλλοντος 
κ. Κώστα Καδή στην ερώτηση με αρ. 23.06.011.05.154, ημερομηνίας 8 Δεκεμβρίου 2020, του βουλευτή 

εκλογικής περιφέρειας Λάρνακας κ. Χρίστου Ορφανίδη 

 «Αναφέρομαι στην πιο πάνω ερώτηση και επιθυμώ να σας πληροφορήσω τα ακόλουθα: 

 Μετά την ακύρωση του Διαγωνισμού 4/2015 περί τον Μάιο του 2017, για λόγους μη ανταπόκρισης της 
αναδόχου εταιρείας CYPRA Ltd στους όρους της σχετικής συμφωνίας που υπέγραψε με τις Κτηνιατρικές Υπηρεσίες, 
οι τελευταίες προχώρησαν τον Σεπτέμβριο του 2017 σε κατάσχεση και σε κατάθεση της εγγυητικής επιταγής της 
εταιρείας στην τράπεζα στον λογαριασμό του κράτους. 

 Στη συνέχεια, οι Κτηνιατρικές Υπηρεσίες ανέκτησαν την επιταγή από την τράπεζα, προτού αυτή εξαργυρωθεί, 
καθώς μετά από αίτηση που υπέβαλε η ενδιαφερόμενη εταιρεία στο Επαρχιακό Δικαστήριο, είχε εκδοθεί Διάταγμα 
αναστολής της εξαργύρωσης της εγγυητικής επιταγής.  Συγκεκριμένα, επιδόθηκε στο Γραφείο του τότε Αν. Διευθυντή 
των Κτηνιατρικών Υπηρεσιών επιστολή συγκεκριμένου δικηγορικού Γραφείου, με την οποία διαβιβαζόταν το εν λόγω 
Διάταγμα μη εξαργύρωσης της επιταγής και γινόταν αναφορά στην ανάγκη συμμόρφωσης με αυτό.  Για το θέμα 
υπήρξε όπως έχουμε πληροφορηθεί τηλεφωνική επικοινωνία μεταξύ των Κτηνιατρικών Υπηρεσιών και της Αρμόδιας 
Αρχής Δημοσίων Συμβάσεων - Γενικού Λογιστηρίου της Δημοκρατίας, καθώς και επικοινωνία του Διευθυντή της 
συγκεκριμένης εταιρείας με τον Αν. Διευθυντή των Κτηνιατρικών Υπηρεσιών.  Η κατάθεση της συγκεκριμένης 
επιταγής στην Τράπεζα, έγινε ξανά από τις Κτηνιατρικές Υπηρεσίες μετά την εκδίκαση της εν λόγω δικαστικής 
υπόθεσης, η οποία ολοκληρώθηκε περί τον Ιούνιο του 2019. 

 Σε σχέση με την όποια πιθανή παρέμβαση υπήρξε στην πιο πάνω εξέλιξη του θέματος, αυτό τελεί υπό 
διερεύνηση στο πλαίσιο έρευνας που διέταξε το Υπουργικό Συμβούλιο και η οποία είναι σε εξέλιξη και διενεργείται 
από τον Γενικό Διευθυντή του Υπουργείου Άμυνας. 

 Παραμένουμε στη διάθεσή σας για τυχόν διευκρινίσεις ή πρόσθετες πληροφορίες επί των πιο πάνω.» 

Απάντηση ημερομηνίας 4 Μαΐου 2021 του Υπουργού Οικονομικών κ. Κωνσταντίνου Πετρίδη στην 
ερώτηση με αρ. 23.06.011.05.168, ημερομηνίας 14 Δεκεμβρίου 2020, του βουλευτή εκλογικής περιφέρειας 

Λευκωσίας κ. Χαράλαμπου Θεοπέμπτου 

 «Αναφέρομαι στην πιο πάνω ερώτηση και επιθυμώ να σας πληροφορήσω τα ακόλουθα: 

2. Το Υπουργείο Οικονομικών υπέβαλε σχετική με το θέμα που εγείρετε στην ερώτησή σας Πρόταση στο 
Υπουργικό Συμβούλιο, στη βάση της οποίας, στη Συνεδρία του ημερ. 23.03.2021 (Αρ. Πρότασης 356/2021) 
έλαβε την απόφαση με τίτλο “Ενίσχυση Μονάδων Εσωτερικού Ελέγχου στα Υπουργεία/Υφυπουργεία καθώς 
και ενίσχυση της Υπηρεσίας Εσωτερικού Ελέγχου”.  Σύμφωνα με την Απόφαση αυτή: 

i. Εγκρίνεται η στελέχωση των Μονάδων Ελέγχου στα Υπουργεία/Υφυπουργεία, με τον κατάλληλο 
αριθμό προσωπικού πλήρους απασχόλησης, για την κατάλληλη εδραίωση και στελέχωση των 
Μονάδων Ελέγχου. 
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ii. Εγκρίνεται η περαιτέρω ενίσχυση του συστήματος εσωτερικού ελέγχου της Δημόσιας Υπηρεσίας με τη 
σύσταση Μονάδων Ελέγχου σε σημαντικά Τμήματα της Δημόσιας Υπηρεσίας, με τη στελέχωση αυτών 
με υφιστάμενο προσωπικό από τα ίδια τα τμήματα, το οποίο κατέχει γνώσεις και εμπειρίες σε σχέση με 
τις δραστηριότητες του κάθε Τμήματος. 

iii. Εγκρίνονται μέτρα σχετικά με την εκπαίδευση/κατάρτιση του προσωπικού που στελεχώνει τις Μονάδες 
Ελέγχου, τη διασφάλιση της “επιχειρησιακής συνέχειας” καθώς και την ετοιμασία εγχειριδίων 
διαδικασιών από τις Μονάδες Ελέγχου. 

3. Με βάση τα πιο πάνω επιτυγχάνεται ουσιαστική ενίσχυση των Μονάδων Ελέγχου σε όλα τα 
Υπουργεία/Υφυπουργεία, καθώς και στα Τμήματα, ώστε να είναι αποτελεσματικά στελεχωμένα για να εκπληρώνουν 
τις αρμοδιότητές τους. 

4. Παραμένω στη διάθεσή σας για οποιεσδήποτε πρόσθετες πληροφορίες τυχόν χρειάζεστε.» 

Απάντηση ημερομηνίας 26 Απριλίου 2021 του Υπουργού Παιδείας, Πολιτισμού, Αθλητισμού και Νεολαίας 
κ. Πρόδρομου Προδρόμου στην ερώτηση με αρ. 23.06.011.05.179, ημερομηνίας 7 Ιανουαρίου 2021, του 

βουλευτή εκλογικής περιφέρειας Λευκωσίας κ. Χαράλαμπου Θεοπέμπτου 

 «Αναφέρομαι στην πιο πάνω ερώτηση, βάσει και της συνεισφοράς του Κυπριακού Οργανισμού Αθλητισμού 
(ΚΟΑ): 

(α) Η τροποποίηση των περί των Ιδιωτικών Σχολών Γυμναστικής Κανονισμών του 1995 έως του 2012, είναι 
υψίστης προτεραιότητας τόσο για το Υπουργείο όσο και για τον Κυπριακό Οργανισμό Αθλητισμού.  Ωστόσο, 
η ολοκλήρωση του β' μέρους της δημόσιας διαβούλευσης είναι χρονοβόρα λόγω του μεγάλου αριθμού 
εισηγήσεων που έχουν υποβληθεί στον ΚΟΑ, από τους διάφορους κοινωνικούς εταίρους και φορείς. 

(β) Σημειώνεται ότι ο ΚΟΑ μέχρι σήμερα έχει προβεί σε μια σειρά ενεργειών προς την τροποποίηση των πιο πάνω 
κανονισμών.  Συγκεκριμένα: 

i. Στις 06/07/2020 ανακοινώθηκε μέσω της ιστοσελίδας του ΚΟΑ, αλλά και μέσω ηλεκτρονικού 
ταχυδρομείου η έναρξη της διεξαγωγής δημόσιας διαβούλευσης για την τροποποίηση των πιο πάνω 
κανονισμών.  Παράλληλα αναρτήθηκαν στην ιστοσελίδα του Οργανισμού το προσχέδιο των 
Τροποποιητικών Κανονισμών καθώς και τυποποιημένο έντυπο για εισηγήσεις και σχόλια. 

ii. Κατόπιν αιτημάτων από διάφορους κοινωνικούς εταίρους, δόθηκε παράταση της ημερομηνίας 
υποβολής σχολίων και εισηγήσεων για τις 09/09/2020. 

iii. Σύνολο, υποβλήθηκαν σχόλια και εισηγήσεις από 44 κοινωνικούς εταίρους. 

iv. Το Διοικητικό Συμβούλιο του ΚΟΑ στην 44η Συνεδρία του, όρισε Επιτροπή για να εξετάσει τις θέσεις και 
εισηγήσεις των διαφόρων ενδιαφερομένων φορέων επί της προτεινόμενης τροποποίησης των εν λόγω 
κανονισμών. 

v. Τα πιο πάνω σχόλια και εισηγήσεις που λήφθηκαν από τους ενδιαφερόμενους φορείς ταξινομήθηκαν 
και καταχωρήθηκαν.  Ο ΚΟΑ βρίσκεται στη διαδικασία της αξιολόγησης των σχολίων και εισηγήσεων, 
με προτεραιότητα τα σχόλια και εισηγήσεις της Επιτρόπου Νομοθεσίας και άλλων κρατικών φορέων. 

(γ) Με την ολοκλήρωση της επεξεργασίας των σχολίων και εισηγήσεων, ο ΚΟΑ θα υποβάλει τους 
Τροποποιητικούς Κανονισμούς στο Υπουργείο Παιδείας, Πολιτισμού, Αθλητισμού και Νεολαίας για περαιτέρω 
προώθησή τους στη Νομική Υπηρεσία για νομοτεχνικό έλεγχο.  Με την ολοκλήρωση του νομοτεχνικού 
ελέγχου, θα κατατεθούν στη Βουλή των Αντιπροσώπων για έγκριση.» 

Απάντηση ημερομηνίας 28 Μαΐου 2021 του Υπουργού Εσωτερικών κ. Νίκου Νουρή στην ερώτηση με αρ. 
23.06.011.05.215, ημερομηνίας 17 Φεβρουαρίου 2021, του βουλευτή εκλογικής περιφέρειας Λευκωσίας κ. 

Χαράλαμπου Θεοπέμπτου 

 «Επιθυμώ να αναφερθώ στην πιο πάνω ερώτηση και να σας πληροφορήσω πως τα μέτρα που λαμβάνονται 
από την Υπηρεσία Θήρας και Πανίδας για την αντιμετώπιση και πάταξη του φαινομένου πυροβολισμού 
προστατευόμενων, μη θηρεύσιμων άγριων πτηνών, είναι τα ακόλουθα:  

• Περιπολίες στις περιοχές όπου παρουσιάζονται αυξημένα τέτοια επεισόδια και καταγγελίες και έκδοση 
εξώδικων προστίμων σε πρόσωπα που έχουν συμμετοχή σε τέτοια επεισόδια 

• Στοχευμένες εκστρατείες σε συγκεκριμένες περιοχές 
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• Επισκέψεις σε σχολεία στις περιοχές όπου εμφανίζονται σε μεγαλύτερη συχνότητα και πυκνότητα κρούσματα 
παράνομου πυροβολισμού προστατευόμενων μη θηρεύσιμων ειδών άγριων πτηνών, με στόχο την 
επιμόρφωση και ευαισθητοποίηση των μαθητών 

• Επισκέψεις σε Κυνηγετικούς Συλλόγους και άλλα οργανωμένα σύνολα με στόχο την επιμόρφωση και 
ευαισθητοποίηση των κυνηγών, καθώς και άλλων ομάδων πολιτών στο θέμα του πυροβολισμού 
προστατευόμενων, μη θηρεύσιμων άγριων πτηνών 

• Κατά τη διάρκεια του έτους, έχουν επίσης εκδοθεί σχετικές ανακοινώσεις στον τύπο που αφορούσαν την 
ενημέρωση και ευαισθητοποίηση του κοινού σε συναφή θέματα, ενώ δόθηκε δημοσιότητα σε υποθέσεις 
λαθροθηρίας από τις οποίες προέκυψαν σχετικά μεγάλα εξώδικα πρόστιμα, έτσι ώστε η δημοσίευσή τους να 
λειτουργήσει αποτρεπτικά. 

2. Σε ό,τι αφορά τον αριθμό των πτηνών άγριας πανίδας που έχουν φιλοξενηθεί και λάβει φροντίδα στο Κέντρο 
Περίθαλψης και Αποκατάστασης της Υπηρεσίας Θήρας και Πανίδας τα τελευταία 5 χρόνια και πόσα από αυτά 
δέχθηκαν θεραπεία λόγω πυροβολισμού, τα στοιχεία φαίνονται στον πιο κάτω Πίνακα: 

ΕΤΟΣ 

 

Είδη πτηνών που 
έχουν φιλοξενηθεί 
στο Κέντρο 
Περίθαλψης και 
Αποκατάστασης 
της Αγρίας Ζωής 
της Υπηρεσίας 
Θήρας και 
Πανίδας 

Αριθμός πτηνών που 
έχουν φιλοξενηθεί στο 
Κέντρο Περίθαλψης και 
Αποκατάστασης της 
Αγρίας Ζωής της 
Υπηρεσίας Θήρας και 
Πανίδας, μετά από 
Τραυματισμό, 
δηλητηρίαση από 
φυτοφάρμακα, τοξίνωση 
από μόλυβδο 
πρόσκρουση σε όχημα, 
ξόβεργα, τραυματισμό σε 
ηλεκτροφόρα καλώδια, 
κλπ. 

Αριθμός πτηνών 
που έχουν 

Φιλοξενηθεί στο 
Κέντρο 

Περίθαλψης και 
Αποκατάστασης 
της Αγρίας 
Ζωής της 
Υπηρεσίας 
Θήρας και 
Πανίδας, 
Ορφανά 

Αριθμός πτηνών 
που έχουν 

φιλοξενηθεί στο 
Κέντρο 

Περίθαλψης και 
Αποκατάστασης 
της Αγρίας 
Ζωής της 
Υπηρεσίας 
Θήρας και 
Πανίδας από 
κατασχέσεις 

Αριθμός πτηνών 
που έχουν 
φιλοξενηθεί στο 
Κέντρο 
Περίθαλψης και 
Αποκατάστασης 
της Αγρίας 
Ζωής της 
Υπηρεσίας 
Θήρας και 
Πανίδας, λόγω 
Πυροβολισμού 

 Σύνολο 

2015 

Αετόμορφα, 
Γερακόμορφα, 
Νυχτόβια, 
Περιστεροειδή, 
Υδρόβια, 
Σκαλιστικά, 
Κορακοειδή, 
Στρουθιόμορφα, 
Ωδικά, 
Εντομοφάγα. 

56 111 7 3 177 

2016 

Αετόμορφα, 
Γερακόμορφα, 
Νυχτόβια, 
Περιστεροειδή, 
Υδρόβια, 
Σκαλιστικά, 
Κορακοειδή, 
Στρουθιόμορφα, 
Ωδικά, 
Εντομοφάγα. 

126 256 2 5 389 

2017 

Αετόμορφα, 
Γερακόμορφα, 
Νυχτόβια, 
Περιστεροειδή, 
Υδρόβια, 
Σκαλιστικά, 
Κορακοειδή, 

64 148 7 4 223 
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Στρουθιόμορφα, 
Ωδικά, 
Εντομοφάγα. 

2018 

Αετόμορφα, 
Γερακόμορφα, 
Νυχτόβια, 
Περιστεροειδή, 
Υδρόβια, 
Σκαλιστικά, 
Κορακοειδή, 
Στρουθιόμορφα, 
Ωδικά, 
Εντομοφάγα. 

144 228 17 2 391 

2019 

Αετόμορφα, 
Γερακόμορφα, 
Νυχτόβια, 
Περιστεροειδή, 
Υδρόβια, 
Σκαλιστικά, 
Κορακοειδή, 
Στρουθιόμορφα, 
Ωδικά, 
Εντομοφάγα. 

109 240 1201 6 1556 

2020 

Αετόμορφα, 
Γερακόμορφα, 
Νυχτόβια, 
Περιστεροειδή, 
Υδρόβια, 
Σκαλιστικά, 
Κορακοειδή, 
Στρουθιόμορφα, 
Ωδικά, 
Εντομοφάγα. 

132 280 1 2 415 

 Σύνολο: 631 1263 1235 22 3151 

 

3. Τέλος, σε ό,τι αφορά τις καταγγελίες που έχουν προκύψει για το συγκεκριμένο αδίκημα του παράνομου 
πυροβολισμού προστατευόμενων, μη θηρεύσιμων άγριων πτηνών τα τελευταία 10 χρόνια, υποβάλλεται για 
ενημέρωσή σας ο πιο κάτω Πίνακας: 

 

 

ΕΠΑΡΧΙΑ 
ΥΠΟΘΕΣΕΙΣ ΠΥΡΟΒΟΛΙΣΜΟΥ ΠΡΟΣΤΑΤΕΥΟΜΕΝΩΝ 
ΠΤΗΝΩΝ ΤΑ ΤΕΛΕΥΤΑΙΑ ΔΕΚΑ ΧΡΟΝΙΑ (2010 - 2020) 

 

ΛΕΥΚΩΣΙΑ 27  

ΛΕΜΕΣΟΣ 38  

Λ/ΚΑ-ΑΜ/ΣΤΟΣ 24  

ΠΑΦΟΣ 27   .» 
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Απάντηση ημερομηνίας 22 Ιουνίου 2021 του Υπουργού Παιδείας, Πολιτισμού, Αθλητισμού και Νεολαίας κ. 
Πρόδρομου Προδρόμου στην ερώτηση με αρ. 23.06.011.05.226, ημερομηνίας 11 Μαρτίου 2021, του 

βουλευτή εκλογικής περιφέρειας Λευκωσίας κ. Χαράλαμπου Θεοπέμπτου 

 «Αναφέρομαι στο πιο πάνω θέμα και σε απάντηση της επιστολής σας παρατίθενται οι πιο κάτω πληροφορίες: 

2. Ο αριθμός και η περιοχή των δημόσιων σχολείων που λειτουργούν ως εξατάξια (βλ. Παράρτημα). 

3. Η συστέγαση του γυμνασίου και λυκείου στα έξι (6) από τα επτά (7) εξατάξια σχολεία κρίθηκε ως η βέλτιστη 
λύση για εξυπηρέτηση του μικρού αριθμού μαθητών/τριών που κατοικούν στις ορεινές-απομακρυσμένες περιοχές 
που γειτνιάζουν με τα εν λόγω σχολεία.  Στην περίπτωση του “Γυμνασίου-Λυκείου Ειρήνης και Ελευθερίας Δερύνειας-
Σωτήρας”, η συστέγαση πραγματοποιήθηκε στα πλαίσια της προσπάθειας για την εύρυθμη λειτουργία των σχολικών 
μονάδων της ελεύθερης περιοχής Αμμοχώστου με την ανακατανομή του μαθητικού πληθυσμού της περιοχής, 
απαλλάσσοντας στο μέλλον το Υπουργείο Παιδείας, Πολιτισμού, Αθλητισμού και Νεολαίας (ΥΠΠΑΝ) από την 
υποχρέωση ανέγερσης νέων σχολικών μονάδων στην περιοχή, αξίας αρκετών εκατομμυρίων. 

4. Το ΥΠΠΑΝ, στο πλαίσιο καινοτομιών και βελτιωτικών αλλαγών στο εκπαιδευτικό σύστημα, αλλά και της 
αναζωογόνησης των περιοχών στο κέντρο και στην παλιά πόλη της Λευκωσίας, σχεδιάζει τη μετατροπή του 
Παγκύπριου Γυμνασίου σε εξατάξιο σχολείο από το σχολικό έτος 2021-2022.  Συγκεκριμένα, το Παγκύπριο Γυμνάσιο 
θα λειτουργήσει ως εξατάξιο σχολείο Μέσης Γενικής Εκπαίδευσης, χωρίς καθορισμένη εκπαιδευτική περιφέρεια, 
προκειμένου να μπορούν να φοιτήσουν σε αυτό μαθητές/τριες από όλη την πόλη της επαρχίας Λευκωσίας.  
Επιπλέον, στο εν λόγω σχολείο θα εφαρμοστούν σε πιλοτική βάση τα ακόλουθα προγράμματα: (α) πολιτική για δύο 
ξένες γλώσσες στο Λύκειο, (β) “μεθοδολογία STEM” (Science, Technology, Engineering, and Mathematics), και (γ) 
ψηφιακή εκπαίδευση. 

5. Τέλος, η διεύθυνση του κάθε εξατάξιου σχολείου, λαμβάνει όλα τα απαραίτητα και κατάλληλα οργανωτικά, 
διοικητικά και παιδαγωγικά μέτρα, ώστε να διασφαλίζεται η ομαλή συνύπαρξη των μαθητών/τριών γυμνασίου με τους 
μαθητές/τριες λυκείου. 

6. Το ΥΠΠΑΝ παραμένει στη διάθεσή σας για περαιτέρω πληροφορίες ή διευκρινίσεις.» 

Σημείωση: Τα επισυνημμένα έγγραφα έχουν καταχωρισθεί στο Αρχείο της Βουλής.  Αντίγραφό τους δόθηκε στον 
βουλευτή που υπέβαλε την ερώτηση. 

Απάντηση ημερομηνίας 27 Μαΐου 2021 του Υπουργού Υγείας κ. Κωνσταντίνου Ιωάννου στην ερώτηση με 
αρ. 23.06.011.05.227, ημερομηνίας 11 Μαρτίου 2021, του βουλευτή εκλογικής περιφέρειας Λευκωσίας κ. 

Χαράλαμπου Θεοπέμπτου 

 «Η απάντηση στα ερωτήματα από τον αρμόδιο Οργανισμό, δηλαδή τον Οργανισμό Ασφάλισης Υγείας, είναι 
η ακόλουθη: 

2. Οι αμβλώσεις στα πλαίσια του ΓεΣΥ παρέχονται στα πλαίσια ενδονοσοκομειακής φροντίδας υγείας, η οποία 
εντάχθηκε στο ΓεΣΥ την 1η Ιουνίου 2020.  Μέχρι σήμερα στο ΓεΣΥ είναι εγγεγραμμένοι εκατό σαράντα οκτώ (148) 
γυναικολόγοι-μαιευτήρες. 

3. Αναφορικά με τον αριθμό των αμβλώσεων που έχουν διενεργηθεί μέσω του ΓεΣΥ από την ένταξη της 
ενδονοσοκομειακής φροντίδας υγείας, κατόπιν έρευνας στο σύστημα πληροφορικής διαφάνηκε η διενέργεια, από 
τον Ιούνιο 2020 μέχρι τον Μάρτιο 2021, εξήντα πέντε (65) αμβλώσεων, ως ακολούθως: 

Α/Α ΜΗΝΑΣ ΕΤΟΣ ΑΡ. ΑΜΒΛΩΣΕΩΝ 

1 ΙΟΥΝΙΟΣ 2020 6 

2 ΙΟΥΛΙΟΣ 2020 3 

3 ΑΥΓΟΥΣΤΟΣ 2020 6 

4 ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΣ 2020 8 

5 ΟΚΤΩΒΡΙΟΣ 2020 5 
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6 ΝΟΕΜΒΡΙΟΣ 2020 5 

7 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΣ 2020 6 

8 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΣ 2021 9 

9 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΣ 2021 6 

10 ΜΑΡΤΙΟΣ 2021 11 

ΣΥΝΟΛΟ 65 

4. Με βάση τα στοιχεία που τηρούνται στο σύστημα πληροφορικής οι λόγοι των αμβλώσεων περιλαμβάνουν 
παλίνδρομο κύηση, τρισωμία 21 (Σύνδρομο Down), ενδομήτριο θάνατο, ανωμαλία εμβρύου, πρόωρο τοκετό, 
ανεπιθύμητη κύηση, εκροή αμνιακού υγρού, κολπική αιμορραγία, Di George σύνδρομο, ατελή αποβολή, ομόζυγος 
Β θαλασσαιμία και λήψη τερατογόνων ουσιών. 

5. Εάν για οποιοδήποτε λόγο κρίνετε ότι οι ως άνω απαντήσεις δεν είναι επαρκείς ή χρήζουν περαιτέρω 
διευκρινήσεων, παραμένω στη διάθεσή σας.» 

Απάντηση ημερομηνίας 10 Μαΐου 2021 του Υπουργού Εσωτερικών κ. Νίκου Νουρή στην ερώτηση με αρ. 
23.06.011.05.228, ημερομηνίας 11 Μαρτίου 2021, των βουλευτών κ. Χρίστου Χρίστου και Λίνου Παπαγιάννη 

εκλογικής περιφέρειας Λευκωσίας και Αμμοχώστου, αντίστοιχα 

 «Αναφέρομαι στην πιο πάνω ερώτηση και παραθέτω την ακόλουθη απάντηση: 

Ερώτημα 1: Περισσότερες διευκρινήσεις όσον αφορά τις μεταναστευτικές ροές και ποιες ακριβώς είναι οι 
αδυναμίες στον ελεγκτικό μηχανισμό της Κύπρου. 

 Η Κύπρος είναι για 4η συνεχή χρονιά, το κράτος μέλος με τις περισσότερες αιτήσεις ασύλου κατ' αναλογία 
πληθυσμού.  Το γεγονός αυτό επιβεβαιώνεται από τα ίδια τα εθνικά στατιστικά, καθώς και τις σχετικές εκθέσεις της 
EUROSTAT και της Ευρωπαϊκής Υπηρεσίας Υποστήριξης για το Άσυλο (EASO).  Σημειώνεται, ότι περίπου το 70% 
των αιτούντων άσυλο στην Κύπρο αφικνούνται μέσω της πράσινης γραμμής και προωθούνται μέσω των 
κατεχόμενων εδαφών μας, προερχόμενοι από την Τουρκία.  Ο αριθμός των αιτητών και κατόχων προστασίας φτάνει 
πλέον το 4% του πληθυσμού.  Σημειώνεται, ότι μόνο για την διετία 2019 - 2020 οι νέες αιτήσεις ασύλου έφτασαν τις 
25,894 άτομα. 

Για αντιμετώπιση των αυξημένων ροών, η Κυβέρνηση θέσπισε κατά το 2020 μια δέσμη νομοσχεδίων, τα οποία 
αποσκοπούν στην αντιμετώπιση, μεταξύ άλλων θεμάτων, των προθεσμιών πρόσβασης στο Δικαστήριο.  Στις 
5/9/2020 το Νομοσχέδιο για την τροποποίηση του Συντάγματος ψηφίστηκε ως Νόμος που παρέχει τη διακριτική 
ευχέρεια στο νομοθετικό σώμα να θεσπίσει τις σχετικές προθεσμίες για την υποβολή προσφυγής κατά αρνητικής 
απόφασης ασύλου.  Ψηφίστηκε επίσης νομοσχέδιο για την τροποποίηση του περί “Ίδρυσης και Λειτουργίας του 
Διοικητικού Δικαστηρίου Διεθνούς Προστασίας Νόμου του 2020”. 

 Ο εν λόγω Νόμος εισάγει τις προθεσμίες για την παραπομπή της διαδικασίας στο Διοικητικό Δικαστήριο 
Διεθνούς Προστασίας.  Διακρίνει μεταξύ της συνήθους διαδικασίας εξέτασης μιας αίτησης ασύλου.  Ειδικότερα, 
εφιστά την προσοχή στο γεγονός ότι η προσφυγή κατά της τελικής απόφασης της Υπηρεσίας Ασύλου πρέπει να 
ασκηθεί εντός ενός μηνός στην περίπτωση της συνήθους διαδικασίας, σε αντίθεση με 15 μέρες από την κοινοποίηση 
της απόφασης στην περίπτωση της ταχείας διαδικασίας.  Και οι δυο αποφάσεις που λαμβάνονται, είτε με τη συνήθη, 
είτε με ταχεία διαδικασία μπορούν να προσβληθούν ενώπιον του Ανωτάτου Δικαστηρίου.  Σκοπός αυτών των 
νομοθετικών τροποποιήσεων είναι να διασφαλιστεί η ταχύτερη εξέταση των αβάσιμων ή απαράδεκτων αιτήσεων 
άσυλου, προκειμένου οι αιτήσεις που υποβάλλονται από άτομα που έχουν βάσιμους λόγους να επωφελούνται από 
το καθεστώς του πρόσφυγα να διεκπεραιώνονται αποτελεσματικότερα. 

Ταυτόχρονα, η Υπηρεσία Ασύλου ενισχύθηκε με πρόσθετους εξεταστές μέσω συγχρηματοδοτούμενου 
προγράμματος, ενώ οι Δικαστές του Διοικητικού Δικαστηρίου Διεθνούς Προστασίας αυξήθηκαν από 3 σε 5 και 
αναμένεται να αυξηθούν σε 10. 

Παράλληλα, λήφθηκαν σημαντικά μέτρα για αντιμετώπιση του φαινομένου των εικονικών γάμων και εικονικών 
φοιτητών, ενώ τον Μάιο αναμένεται η ολοκλήρωση νέου (ελεγχόμενου) Κέντρου φιλοξενίας στην περιοχή “Λίμνες” 
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στη Μενόγια για μεταφορά αιτούντων διεθνή προστασία, οι οποίοι, εξετάζονται με ταχύρρυθμη διαδικασία και 
μπαίνουν σε διαδικασία επιστροφής στις χώρες καταγωγής. 

Σε σχέση με τον ελεγκτικό μηχανισμό της Κύπρου πληροφορείστε ότι τα συγχρηματοδοτούμενα έργα της Υπηρεσίας 
Ασύλου υπόκεινται σε έλεγχο από την Υπηρεσία Εσωτερικού Ελέγχου της Δημοκρατίας.  Ταυτόχρονα, οι 
οποιεσδήποτε δαπάνες της Υπηρεσίας Ασύλου βρίσκονται ανά πάσα στιγμή στη διάθεση του Γενικού Ελεγκτή της 
Δημοκρατίας. 

Ερώτημα 2: Αναλυτική κατάσταση των ποσών που έχουμε λάβει ως κράτος από το 2010 μέχρι σήμερα, από 
ποια ταμεία και πώς κατανεμήθηκαν. 

 Η Μονάδα Ευρωπαϊκών Ταμείων (MET) του Υπουργείου, είναι η υπεύθυνη αρχή για τη διαχείριση των 
ευρωπαϊκών και εθνικών κονδυλίων και υλοποίηση έργων κάτω από τα συγχρηματοδοτούμενα Ταμεία Εσωτερικών 
Υποθέσεων 2007-2013 και 2014-2020. 

ΤΑΜΕΙΑ ΕΣΩΤΕΡΙΚΩΝ ΥΠΟΘΕΣΕΩΝ 

Τα συγχρηματοδοτούμενα Ταμεία Εσωτερικών Υποθέσεων για την προγραμματική περίοδο 2014-2020 είναι τα εξής: 

1. Ταμείο Ασύλου, Μετανάστευσης και Ένταξης (TAME-AMIF) 

 Έγκριση Εθνικού Προγράμματος: 29 Ιουλίου 2015 

2. Ταμείο Εσωτερικής Ασφάλειας (TEA-ISF) 

 Έγκριση Εθνικού Προγράμματος: 31 Ιουλίου 2015 

 Το Ταμείο χωρίζεται σε 2 επιμέρους χρηματοδοτικά εργαλεία: 

➢ Ταμείο Εσωτερικής Ασφάλειας-σύνορα και θεωρήσεις 

➢ Ταμείο Εσωτερικής Ασφάλειας-αστυνομική συνεργασία 

 Κατά την προηγούμενη προγραμματική περίοδο είχαν δοθεί στην Κυπριακή Δημοκρατία περίπου €59 εκατ., 
ενώ για την παρούσα προγραμματική περίοδο 2014-2020 τα κονδύλια από την EE ανήλθαν σε €111 εκατ. (88% 
αύξηση σε σχέση με την προηγουμένη προγραμματική). 

 Ο συνολικός αριθμός έργων που υλοποιήθηκαν/υλοποιούνται στο πλαίσιο της προγραμματικής 2014-2020 
ανέρχεται μέχρι σήμερα στα 147 έργα (ακολουθεί σχετική ανάλυση) με ποσοστό συγχρηματοδότησης 90% από 
πόρους της Ένωσης και 10% από εθνικούς πόρους. 

 Η περίοδος ισχύος υλοποίησης των έργων είναι: 1.1.2014-31.12.2022, ενώ η ολοκλήρωση των 
πληρωμών/βεβαιώσεων πληρωμών εκ μέρους της Υπεύθυνης Αρχής είναι μέχρι 30.06.2023. 

 Πιο κάτω παρουσιάζονται στοιχεία για κάθε χρηματοδοτικό εργαλείο με βάση την μέχρι σήμερα υλοποίηση 
των Εθνικών Προγραμμάτων: 

Α. Ταμείο Ασύλου, Μετανάστευσης και Ένταξης 

• Προϋπολογισμός πόρων της EE: €39 εκ. 

• Δεσμεύσεις για έργα: €36 εκ. (92%) 

• Βεβαιώσεις δαπανών έργων: €27 εκ. (69%) 

• Αριθμός έργων που υλοποιήθηκαν/υλοποιούνται: 102 

Παραδείγματα έργων 

1. Υποστήριξη της λειτουργίας του Κέντρου Υποδοχής και Φιλοξενίας Αιτητών Διεθνούς Προστασίας στην 
Κοφίνου. 

2. Δημιουργία και Λειτουργία Ανοικτού Κέντρου Υποδοχής για Ασυνόδευτους Ανηλίκους ΥΤΧ. 

3. Εθνικό Σχέδιο για την Ένταξη Μεταναστών. 

4. Προγράμματα ένταξης από τοπικές αρχές. 

5. Πρόγραμμα εκμάθησης της ελληνικής γλώσσας σε ενήλικες και ανήλικους ΥΤΧ. 

6. Κέντρα Εξυπηρέτησης Μεταναστών. 
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7. Κέντρο Υποβοηθούμενων Εθελούσιων Επιστροφών και Επανένταξης. 

8. Αναγκαστικές και Εθελούσιες Επιστροφές από το ΤΑΠΜ. 

Β.  Ταμείο Εσωτερικής Ασφάλειας-σύνορα και θεωρήσεις 

• Προϋπολογισμός πόρων της EE: €59 εκ. (εκ των οποίων τα €11 εκ. αφορούν top-ups) 

• Δεσμεύσεις για έργα: €45 εκ. (76%) (94% χωρίς τα top-ups) 

• Βεβαιώσεις δαπανών έργων: €22 εκ. (37%) 

• Αριθμός έργων που υλοποιήθηκαν/υλοποιούνται: 31 

Παραδείγματα έργων 

1. Δημιουργία Κέντρου Διαχείρισης και Συντονισμού Μεταναστευτικής Ροής και Προσφύγων από την Μέση 
Ανατολή. 

2. Κτιριακές τροποποιήσεις και εγκατάσταση σύγχρονων τεχνολογιών ασφαλείας σε Προξενεία της Δημοκρατίας 
στο εξωτερικό. 

3. Αγορά 3 σκαφών κατηγορίας Β΄, για τις ανάγκες της Λιμενικής και Ναυτικής Αστυνομίας. 

4. Εγκατάσταση περιπτέρων διαβατηριακού ελέγχου (Border Xpress Kiosks) στους αερολιμένες Λάρνακας και 
Πάφου. 

5. Αναβάθμιση του Χώρου Προσωρινής Φιλοξενίας (ΧΠΦ) Ατόμων που Χρήζουν Διεθνούς Προστασίας (ΑΧΔΠ) 
Πουρνάρα στην Κοκκινοτριμιθιά. 

➢ Top-ups (επιπρόσθετη χρηματοδότηση) 

Τα εν λόγω ποσά είναι επιπρόσθετα ποσά που έχει διαθέσει η Ευρωπαϊκή Επιτροπή στα κράτη μέλη για 
συγκεκριμένα έργα και τα οποία δεν μπορούν να χρησιμοποιηθούν για άλλους σκοπούς.  Τα πιο σημαντικά top-ups 
είναι τα εξής: 

1. Επιπρόσθετο ποσό για το Σύστημα Εισόδου/Εξόδου (Entry Exit System): €6.4 

2. Επιπρόσθετο ποσό για την ανάπτυξη του Συστήματος European Travel Information and Authorisation System 
(ETIAS): €3.2 

3. Επιπρόσθετο ποσό για την ανάπτυξη του συστήματος SIS recast: €1.2 

➢ Έργο που υλοποιείται μέσω επείγουσας βοήθειας του Ταμείου 

Η Υπεύθυνη Αρχή έχει το ρόλο του Νομικού Αντιπροσώπου-Συντονιστή για το έργο “Needs for staff, equipment 
and consumables for operating the first reception centre (Pournaras)” με συνολικό προϋπολογισμό €3,5 εκ. 
Το εν λόγω έργο δεν αποτελεί μέρος του προϋπολογισμού του Εθνικού Προγράμματος του Ταμείου. 

Γ.  Ταμείο Εσωτερικής Ασφάλειας-αστυνομική συνεργασία 

• Προϋπολογισμός πόρων της EE: €9 εκ. 

• Δεσμεύσεις για έργα: €8 εκ. (89%) 

• Βεβαιώσεις δαπανών έργων: €6 εκ. (66%) 

• Αριθμός έργων που υλοποιήθηκαν/ υλοποιούνται: 14 

Παραδείγματα έργων 

1. Εφαρμογή της Κοινοτικής Οδηγίας 2016/681 για την εγκατάσταση και λειτουργία του συστήματος PNR. 

2. Δημιουργία κέντρου επιχειρήσεων ως μοναδικού σημείου επαφής (Single Point of Contact-SPOC) για 
ανταλλαγή πληροφοριών με άλλα κράτη μέλη. 

3. Εκπαιδεύσεις για ενίσχυση των επιχειρησιακών ικανοτήτων της Αστυνομίας για πρόληψη και καταπολέμηση 
εγκλήματος. 

4. Βελτίωση της ικανότητας για πρόληψη και καταπολέμηση της εγκληματικότητας. 
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5. Εγκατάσταση αψίδων ανίχνευσης μετάλλων, ακτινοδιαγνωστικών μηχανών και ανιχνευτών μετάλλων χειρός 
στις εισόδους των δικαστηρίων παγκύπρια. 

ΑΙΤΗΣΕΙΣ ΓΙΑ ΕΠΙΠΡΟΣΘΕΤΗ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗ 

➢ Επιπρόσθετη χρηματοδότηση από ειδικές δράσεις: 

 Επιπρόσθετα, έχει υποβληθεί εκ μέρους της Μονάδας αίτηση για εξασφάλιση επιπρόσθετων πόρων ύψους 
€13.6 εκ. από το κονδύλι για ειδικές δράσεις, όπως αυτό περιλαμβάνεται στο Ταμείο Εσωτερικής Ασφάλειας-σύνορα 
και θεωρήσεις για Ανάγκες Κέντρου Πρώτης Υποδοχής “Πουρνάρα” (υποδομές, εξοπλισμός, δαπάνες 
προσωπικού, λειτουργικά έξοδα, αναλώσιμα).  Η αίτηση βρίσκεται σε διαδικασία εξέτασης από την Ευρωπαϊκή 
Επιτροπή.  Σε περίπτωση έγκρισης (είτε όλου, είτε μέρους) του ποσού, αυτό θα ενσωματωθεί στον συνολικό 
προϋπολογισμό πόρων της Ένωσης που έχει στη διάθεσή της η Κύπρος κάτω από το Εθνικό Πρόγραμμα μέχρι 
το πέρας της παρούσας προγραμματικής περιόδου. (εγκρίθηκε για ποσό 9,3 εκ.) 

➢ Χρηματοδότηση από κονδύλι επείγουσας βοήθειας: 

Σημειώνεται ότι περαιτέρω η Μονάδα έχει υποβοηθήσει, στο βαθμό που απαιτήθηκε ανά περίπτωση, άλλα αρμόδια 
Υπουργεία να υποβάλουν αίτηση για εξασφάλιση επιπρόσθετων ποσών που εμπίπτουν στο πλαίσιο της επείγουσας 
βοήθειας που προνοούν τα Ταμεία την οποία χειρίζεται αποκλειστικά η Ευρωπαϊκή Επιτροπή: 

1. αίτημα των Υπηρεσιών Κοινωνικής Ευημερίας για 1.8 εκ. ευρώ, το οποίο εγκρίθηκε πρόσφατα (εγκρίθηκε 
για ποσό 1,92 εκ.). 

2. αίτημα Νομικής Υπηρεσίας της Δημοκρατίας για 1.2 εκ. ευρώ στα πλαίσια του χρηματοδοτικού εργαλείου 
AMIF, για πρόσθετο προσωπικό και εξοπλισμό με στόχο την επιτάχυνση των διαδικασιών εξέτασης αιτήσεων 
που εκκρεμούν σε δευτεροβάθμιο επίπεδο (εγκρίθηκε για ποσό 1,13 εκ.). 

3. αίτημα ΥΠΕΣ ημερ. 26 Φεβρουαρίου 2020 για ποσό 3.6 εκ. ευρώ για ενίσχυση της στελέχωσης της 
Υπηρεσίας Ασύλου και του Τμήματος Μετανάστευσης. 

 (εγκρίθηκε για ποσό 3,6 εκ.).  

2. Βρισκόμαστε στη διάθεσή σας για οποιαδήποτε πρόσθετα στοιχεία ή πληροφορίες.»  

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

  Κεφάλαιο Τέταρτο, θέματα εγγραφέντα για συζήτηση, δεν υπάρχει. 

  Εδώ φτάσαμε στο τέλος της σημερινής συνεδρίας.  Για την επόμενη συνεδρία της ολομέλειας της Βουλής 
θα ενημερωθείτε σχετικά. 

 [Στις 29 Ιουνίου 2021 κυκλοφόρησε η ημερήσια διάταξη της τέταρτης συνεδρίας της Έκτακτης Συνόδου της 
Ενδέκατης Βουλευτικής Περιόδου: 

 Η Πρόεδρος της Βουλής των Αντιπροσώπων ανακοινώνει στα αξιότιμα μέλη ότι η ημερήσια διάταξη της 
συνεδρίας της Βουλής για την Πέμπτη, 1η Ιουλίου 2021, στις 4.00 μ.μ., έχει ως ακολούθως: 

ΚΕΦΑΛΑΙΟ ΠΡΩΤΟ: Νομοθετική εργασία 

 1.  Ο περί Τμήματος Φορολογίας (Τροποποιητικός) Νόμος του 2021. 
(Αρ. Φακ. 23.01.062.135-2021). 

 2.  Ο περί Εταιρειών (Τροποποιητικός) (Αρ. 4) Νόμος του 2021. 
(Αρ. Φακ. 23.01.062.132-2021). 

 3.  Οι περί των Βασικών Απαιτήσεων (Παιχνίδια) (Τροποποιητικοί) 
Κανονισμοί του 2021. 
(Αρ. Φακ. 23.03.058.041-2021). 

Απόσυρση 4.  Ο περί Ποινικού Κώδικα (Τροποποιητικός) (Αρ. 3) Νόμος του 2018. 
(Αρ. Φακ. 23.01.059.151-2018). 

 5.  Ο περί της Συμφωνίας μεταξύ της Κυβέρνησης της Κυπριακής 
Δημοκρατίας και της Κυβέρνησης της Δημοκρατίας της Αλβανίας για 
Συνεργασία στον Τομέα της Υγείας (Κυρωτικός) Νόμος του 2021. 
(Αρ. Φακ. 23.01.062.035-2021). 
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ΚΕΦΑΛΑΙΟ ΔΕΥΤΕΡΟ: Κατάθεση νομοσχεδίων και εγγράφων 

ΚΕΦΑΛΑΙΟ ΤΡΙΤΟ: Ερωτήσεις και απαντήσεις 

ΚΕΦΑΛΑΙΟ ΤΕΤΑΡΤΟ: ……………………………….] 

ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ: 

 Κηρύσσω τη λήξη των εργασιών της σημερινής συνεδρίας. 

(Ώρα λήξης: 4.35 μ.μ.) 

Παρόντες βουλευτές 

(αλφαβητικά κατά κόμμα) 

ΔΗΣΥ 

Αλαμπρίτης Πρόδρομος Νεοφύτου Αβέρωφ 

Γεωργιάδης Χάρης Ορφανίδου Σάβια 

Γεωργίου Νίκος Πάζαρος Χαράλαμπος 

Δημητρίου Δημήτρης Σούπερμαν Θεοδώρου Ρίτα 

Δίπλαρος Ευθύμιος Σύκας Νίκος 

Κάρουλλας Γιώργος Τσιρίδου Φωτεινή 

Κουλλά Ονούφριος Χατζηγιάννης Κυριάκος 

Μαυρίδης Μάριος  

ΑΚΕΛ-Αριστερά-Νέες Δυνάμεις 

Γαβριήλ Γιαννάκης Πασιουρτίδης Ανδρέας 

Δαμιανού Άριστος Στεφάνου Στέφανος 

Καυκαλιάς Αντρέας Φακοντής Βαλεντίνος 

Κέττηρος Νίκος Χαραλαμπίδου Ειρήνη 

Κουκουμάς Γιώργος Χριστόφιας Χρίστος  

Κώστα Κώστας Χριστοφίδης Χρίστος 

Λουκαΐδης Γιώργος  

ΔΗΚΟ 

Ερωτοκρίτου Χριστιάνα Παντελίδης Χρύσης 

Κουλίας Ζαχαρίας Παπαδόπουλος Νικόλας 

Λεωνίδου Πανίκος Σαββίδης Χρύσανθος 

Μυλωνάς Παύλος Σενέκης Χρίστος 

ΕΛΑΜ 

Ιωάννου Σωτήρης Χρίστου Χρίστος 

Παπαγιάννης Λίνος  

ΚΣ ΕΔΕΚ 

Αποστόλου Ανδρέας Σιζόπουλος Μαρίνος 

Μυριάνθους Ηλίας  

ΔΗΠΑ 

Γιακουμή Μιχάλης Μουσιούττας Μαρίνος 
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Καρογιάν Μάριος Τρυφωνίδης Αλέκος 

Κίνημα Οικολόγων-Συνεργασία Πολιτών 

Ατταλίδου Αλεξάνδρα Παπαδούρης Σταύρος 

Θεοπέμπτου Χαράλαμπος  

Παρόντες αντιπρόσωποι θρησκευτικών ομάδων 

Μαχτεσιάν Βαρτκές (Αρμενίων) 

Μαντοβάνη Αντωνέλλα (Λατίνων) 

ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ 

1. Ενημέρωση για τις ακόλουθες δραστηριότητες της Βουλής των Αντιπροσώπων: 

α.  Συμμετοχή της Προέδρου της Βουλής των Αντιπροσώπων, υπό την ιδιότητά της ως πρέσβειρας του 
Δικτύου Γυναικών Πολιτικών Ηγετών (WPL) εκ μέρους της Βουλής των Αντιπροσώπων, με 
οπτικογραφημένο μήνυμά της σε διαδικτυακή διάσκεψη του δικτύου, με θέμα «Οικοδόμηση του 
μέλλοντος. Oι γυναίκες πολιτικοί ηγέτες καθορίζουν τη νέα κανονικότητα». 

β.  Συμμετοχή των κ. Στέφανου Στεφάνου και Χαράλαμπου Θεοπέμπτου στη 15η Σύνοδο της ολομέλειας 
της Κοινοβουλευτικής Συνέλευσης της Μεσογείου. 

γ.  Συμμετοχή του κ. Ηλία Μυριάνθους σε συνεδρίαση της Διεθνούς Γραμματείας της Διακοινοβουλευτικής 
Συνέλευσης της Ορθοδοξίας στο Βελιγράδι. 

δ.  Συμμετοχή του κ. Κυριάκου Χατζηγιάννη, προέδρου της Επιτροπής για τη Δημοκρατία, τα Ανθρώπινα 
Δικαιώματα και τα Ανθρωπιστικά Θέματα της Κοινοβουλευτικής Συνέλευσης του Οργανισμού για την 
Ασφάλεια και τη Συνεργασία στην Ευρώπη (ΚΣ ΟΑΣΕ), σε διαδικτυακή συνάντηση της Επιτροπής του 
ΟΑΣΕ για την Ανθρώπινη Διάσταση με θέμα την ελευθερία ειρηνικής συνάθροισης.  

ε.  Συμμετοχή του κ. Κυριάκου Χατζηγιάννη στο 21ο Συνέδριο της Συμμαχίας για την Καταπολέμηση της 
Εμπορίας Προσώπων, που διοργάνωσε το Γραφείο του Ειδικού Αντιπροσώπου και Συντονιστή του 
ΟΑΣΕ για την καταπολέμηση της εμπορίας ανθρώπων. 

στ.  Συμμετοχή του κ. Κυριάκου Χατζηγιάννη σε διαδικτυακή συζήτηση που διοργάνωσε η Βουλή των 
Λόρδων με θέμα «70ή επέτειος της Σύμβασης για τους Πρόσφυγες του 1951-Ευρωπαϊκή αλληλεγγύη 
και προστασία». 

2. Ανακοίνωση της σύνθεσης των κοινοβουλευτικών επιτροπών, παρατηρήσεις των κ. Γιώργου Λουκαΐδη, 
Ειρήνης Χαραλαμπίδου, Ανδρέα Πασιουρτίδη και Μαρίνου Σιζόπουλου και έγκρισή της. 

3. Ανακοίνωση της σύνθεσης της Ειδικής Κοινοβουλευτικής Επιτροπής Δεοντολογίας των Μελών της Βουλής 
των Αντιπροσώπων και έγκρισή της.  

4. Ερωτήσεις βουλευτών: 

 Η λειτουργία του Κέντρου Υγείας στην Αθηένου.  

5. Απαντήσεις υπουργών στις ακόλουθες ερωτήσεις βουλευτών: 

Επιλογή χώρων επισκέψεων για τις σχολικές εκδρομές - Θεραπείες του ΓΕΣΥ για παιδιά με διαγνωσμένες ή 
διερευνώμενες σπάνιες γενετικές παθήσεις - Ζημιές σε θερμοσίφωνες τροφοδοτούμενους με αφαλατωμένο 
νερό στην ελεύθερη επαρχία Αμμοχώστου - Μη εξαργυρωθείσα εγγυητική επιταγή της Cypra Ltd - Εσωτερικός 
έλεγχος στα υπουργεία - Οι αλλαγές στο νομοθετικό πλαίσιο για τα αδειούχα γυμναστήρια - Περιστατικά 
πυροβολισμού προστατευόμενων πουλιών - Η απόφαση του Υπουργείου Παιδείας, Πολιτισμού, Αθλητισμού 
και Νεολαίας για μετατροπή του Γυμνασίου Δερύνειας σε εξατάξιο σχολείο - Οι διενεργηθείσες εκτρώσεις μέσω 
του ΓΕΣΥ μετά την ένταξη των γυναικολόγων στο σύστημα - Ετήσια Έκθεση του Ευρωπαϊκού Ελεγκτικού 
Συνεδρίου για το οικονομικό έτος 2019 και Κύπρος.  

 

 

 

Τιμή:  €3,50 


